



Association pour le Soutien de l'Enseignement International sur la Côte d'Azur
agrée par l'Education Nationale

Français ci-dessous

Teacher recruitment for English On Wednesdays

Dear Parents,

The ASEICA English On Wednesdays Program is seeking a Primary teacher to start in September 2017. Teaching qualifications must have been obtained in an Anglophone country. The post will involve three hours of teaching on Wednesday afternoons during term time.

For information concerning the program, see our website www.aseica.org > Aseica Overview > Associative Life > English on Wednesdays.

Applications or inquiries about this position should be directed to Jenny Buge:
jbuge@aseica.org

Closing date for applications: 24 March 2017.

Thank you
J. Buge
EOW Coordinator

Recrutement d'un professeur Anglais le Mercredi

Chers Parents,

Le programme d'Anglais le mercredi de l'ASEICA recherche un professeur d'Anglais pour commencer les cours en septembre 2017. Les qualifications d'enseignement doivent avoir été obtenues dans un pays Anglophone.

Le poste consistera en trois heures d'enseignement le mercredi après-midi, pendant l'année scolaire.

Pour plus d'information concernant le programme, consultez notre site Web www.aseica.org > Présentation > Vie Associative > English on Wednesdays

Les candidatures ou les demandes de renseignements pour ce poste doivent être adressées à Jenny Buge à jbuge@aseica.org.

Date de clôture des dépôts de candidature le 24 mars 2017.

Merci
J. Buge
Coordinatrice Anglais Le Mercredi